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Hoewel ik niet precies weet wanneer deze 
Link voor U ligt, wil ik vanaf deze plaats toch 
iedereen een goede gezondheid en een leuk 
jaar toewensen.

Wat gaat 2023 ons brengen? We gaan in 
ieder geval door met het creëren van de juiste 
randvoorwaarden op het sportpark. Onze 
kunstgrasmat is ondertussen goedgekeurd door 
de KNVB, onze LED verlichting is volop in gebruik, 
het scorebord is vernieuwd en de machines om het 
onderhoud te plegen zijn aangeschaft. 
Naast een aantal kleinere projecten (WiFi; geluid 
buiten) zullen we ons nu richten op het energie 
vraagstuk. We hebben dit jaar nog goedkoop 
gas, maar moeten dus ook dit jaar spijkers met 
koppen slaan ten aanzien van verwarming (gas) en 
elektriciteitsverbruik.

Vrij vertaald betekent dat het aanschaffen van 
zonnepanelen en een warmtepomp. Ook weer een 
grote investering, maar noodzakelijk en met de 
huidige energieprijzen uiteindelijk ook snel terug 
te verdienen. Dit project is eigenlijk een mooi 
bruggetje naar het thema vrijwilligers en, vooral 
op dit moment, naar de vraag om een bestuurslid 
jeugd. Peter Bancken helpt ons nu nog uit de 
brand, maar we hebben dringend behoefte aan 
een opvolger. Als we niet het soort grote projecten 
als kunstgras, LED, en verduurzaming zouden 
hebben, dan konden we misschien nog wat taken 
herschikken en het binnen het huidige bestuur 

VOORZITTER AAN HET WOORD
TEKST: PAUL KRIECKAERT

2023

oplossen. Maar de projecten moeten doorgaan en 
de jeugd moet ook vakkundig geleid worden. Dus 
wie helpt mee aan de oplossing? Een bestuurslid 
“projecten” zou ook een oplossing zijn, want dan 
kunnen we de taken anders verdelen.

Verder hebben we voor 2023 ook plannen om het 
93-jarig bestaan te vieren en dit te combineren 
met de officiële opening van ons kunstgrasveld. 
Senna gaat deze kar trekken, en zal zeker een 
aantal mensen benaderen om te helpen. Wordt 
vervolgd.
 
Op sportief gebied hebben we de nodige 
uitdagingen. We hebben wel al de intentie 
uitgesproken dat we volgend seizoen ook met onze 
hoofdtrainer verder gaan. Hopelijk kunnen we ons 
ook handhaven in de 1e klasse en tegelijkertijd 
verjongen. 
Bij de vrouwen zijn we teruggegaan naar 1 
team, waarbij het begeleidingsteam zichzelf ook 
samengevoegd heeft. Het mooie daarvan is, dat 
ze mekaar kunnen vervangen en dus ook kunnen 
rouleren. 

Ik wens iedereen een goede gezondheid, en pas op 
Uzelf!

Tot ziens op het Lambrek.

Paul Krieckaert
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BUMET 
NEDERLAND B.V.

Zeg je Bumet, dan weet heel Heeze dat 
je de familie Buijsen bedoelt waarbij 
de ietwat oudere generatie, zoals ik, 
meteen denkt aan de grondlegger van 
dit bedrijf, Bert Buijsen, waarbij steun 
en toeverlaat, echtgenote Toos, zeker 
niet vergeten mag worden. De generatie 
van middelbare leeftijd daarentegen 
heeft hun herinneringen aan dochter 
en tevens opvolgster Marlies, daarbij 
gesteund door echtgenoot Paul Maas, 
terwijl de jonge generatie opgroeit met 
diens beide kinderen Inge en Erik.

In het kort betreft het hier het verloop 
van dit familiebedrijf pur sang, in 1954 
opgericht door edelsmid Bert Buijsen 
in een eenvoudige werkplaats achter 
hun woonhuis aan de Geldropseweg, 
hét adres waar hun roots liggen en waar 
Marlies en Paul nog steeds wonen. De 
geschiedenis omtrent het ontstaan en de 
enorme expansie van het bedrijf is reeds 
vele malen uitvoerig beschreven en even 
zo vele malen terecht geprezen. BUMET 
Nederland BV is vanwege zijn speciale 
manier van ondernemen en professionele 
bedrijfsvoering een begrip geworden in de 
regio en ver daarbuiten. 

Het voornaamste kenmerk van de 
familie Buijsen vinden we terug in hun 
sociale, culturele en maatschappelijke 

betrokkenheid jegens de Heezer bevolking 
in het algemeen en het Heezerse 
verenigingsleven in het bijzonder. Enkele 
voorbeelden hiervan willen wij u niet 
onthouden: 

• Het niet meer weg te denken jaarlijkse 
BUMET-schoolvoetbaltoernooi, 
gespeeld op de terreinen van sportpark 
Het Lambrek waaraan door alle 
scholen binnen onze gemeente wordt 
deelgenomen en geen kind zónder prijs 
en voldaan gevoel huiswaarts keert.

• Vermeldenswaardig en geheel in de 
traditie van hun betrokkenheid, past de 
eerste deelname van achterkleinzonen 
Fer en Bent Verest aan het afgelopen 
schoolvoetbaltoernooi. Maes, de 
jongste telg uit de familie Verest, 

MEESTERS IN METAAL
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is hiervoor nog te jong maar is op 
tweejarige leeftijd toch reeds hiervoor 
aan het oefenen in de achtertuin. Alle 
drie worden daarbij natuurlijk op juiste 
en professionele wijze gecoacht door 
vader Ton Verest. Toos en Bert Buijsen 
zouden maar wat trots zijn geweest op 
zo’n sportieve familie. 

•  De jaarlijkse uitreiking van de Bert 
Buijsen trofee voor onze plaatselijke 
sportkampioenen, mede mogelijk 
gemaakt door BUMET-facilitering 
met vele mooie prijzen in de diverse 
categorieën voor onze Heezer 
sportfanaten.

• Een persoonlijke en onuitwisbare 
herinnering heb ik aan het 60-jarige 
bestaan van de RKSV Heeze (1990) 
welke o.a. werd opgesierd met de 
realisering van een heuse tribune 
welke maar liefst plaats biedt aan 250 
toeschouwers. Onder de bezielende 
leiding van niemand minder dan 
Bert Buijsen himself werd de gehele 
staalconstructie door BUMET 
gefaciliteerd en gefinancierd. Berts’ 
kleindochter Inge Maas kan zich deze 
tribune-happening als toenmalige 
5-jarige peuter nog heel goed 
herinneren.

• En dan als klap op de vuurpijl natuurlijk 
de onlangs afgesloten nieuwe 
sponsorovereenkomst - zoals te zien 
op bijgaande foto - tussen Inge Maas 
namens BUMET Nederland BV en een 
delegatie van onze sponsorcommissie.

Sinds jaar en dag mogen vele verenigingen, 
waaronder niet in het minst de RKSV Heeze, 
zich verheugen op materiële en financiële 
ondersteuning van de familie Buijsen c.q. 
het familiebedrijf BUMET Nederland BV. 

Namens de RKSV Heeze danken wij dan 
ook de familie Buijsen en hun prachtige 
bedrijf BUMET Nederland BV voor hun niet 
aflatende vertrouwen en steun aan onze 
vereniging en wensen beiden alle succes 
voor de toekomst.
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Onlangs viel mijn oog (figuurlijk natuurlijk) 
op een paginagroot artikel in de krant (ED 
d.d. 8-11-2022, pag.3) wat mijn bijzondere 
aandacht trok en me dermate intrigeerde 
dat ik u hiervan deelgenoot wil maken. Het 
artikel handelde over irriterend geluid met 
bijbehorende overlast wat wordt veroorzaakt 
door de fluit van de scheidsrechters tijdens 
het fluiten van diens wedstrijden. 

Jawel, u leest het goed. Omwonenden van een 
sportpark hadden hun beklag gedaan bij het bestuur 
van de betreffende vereniging omtrent de overlast 
welke zij van het gefluit ondervonden.

En omdat dit schokkende wereldnieuws bij mij een 
bijzondere belangstelling inboezemt, probeer ik me 
voor te stellen op welke wijze mensen in de praktijk 
hiervan last ondervinden en wat daaraan te doen. Maar 
alvorens me daar verder in te verdiepen is enige kennis 
omtrent de werking van de fluit gewenst:

WIKIPEDIA LEGT UIT:
“In het fluitje van de scheidsrechter wordt de lucht 
door een smalle opening geblazen. Achter die opening 
zit een ‘kamer’ met daarin een klein doch hard 
balletje van kurk of kunststof, ter grootte van een 
erwt. Dit balletje gaat door de snelle luchtstroming 
trillen. Deze trilling zorgt ervoor dat de lucht ook gaat 
trillen hetgeen een fluitsignaal via een opening in de 
bovenzijde produceert. Meest gebruikte fluitjes zijn 
de Fox-40 en de Tornado-2000, naast standaard zwart 
tevens verkrijgbaar in diverse hippe kleuren”.
Na het lezen van deze technische uiteenzetting lag 
voor mij de oplossing al snel voor de hand; vervang 
de harde erwt door een zacht wattenbolletje (-), een 
ingreep die voor de doorsnee fluitist technisch gezien 
goed uitvoerbaar moet zijn. Een resolute oplossing 
betreft natuurlijk de erwt in zijn geheel te verwijderen 
zodat alleen nog lucht verplaatst wordt i.p.v. geluid.

Een veel minder irritant geluid wordt bovendien 
verkregen wanneer de fluit vervangen wordt door het 
type dwars- of blokfluit zodat, na een overtreding of 
doelpunt, de schrille fluittoon plaatsmaakt voor een 
aangenaam geluid of melodietje (desgewenst het 
club- en/of volkslied).

ALLE GEKHEID OP ’N STOKJE
Geluidsoverlast kan gezondheid en woongenot 
schaden. Daarom zijn er door de Rijksoverheid regels 
en geluidsnormen opgesteld. Voor o.a. verkeer, 
luchthavens, spoor et cetera gelden dan ook maximale 
decibels (dB). Tot nog toe is onze overheid zo 
coulant geweest om deze geluidsnormen niet op de 
voetbalsport van toepassing te verklaren.

Waar zouden wij als RKSV Heeze immers in de 
toekomst nog meer op voorbereid moeten zijn?  Spelen 
met zachte foamballen van schuimrubber omdat het 
trappen tegen hard leren ballen oorverdovend klinkt? 
Geen applaus meer bij mooie individuele acties? Geen 
gejuich meer bij doelpunten?

Het moet natuurlijk niet nóg gekker worden.

DE FLUIT

PVC
Linoleum

Tapijt
Plinten

Gietvloeren

Raymond Spaan Vloeren
Telefoon: 06 2704 8527

Email: raymondspaan@outlook.com
Windrecht 7     5591 KW     Heeze

volg ons op Facebook
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Ondernemen
is durven...

Financiële energie
voor het MKB.
Voor een vrijblijvende kennismaking of
een adviesgesprek neem contact op met 
één van onze adviseurs, bijvoorbeeld
Rob van Oort of Eric van Heugten.

Postbus 149
5590 AC Heeze
Jan Deckersstraat 32-34
5591 HS Heeze

Tel: 040 - 224 0000
info@finergie.nl
www.finergie.nl

DE RKSV HEEZE-QUIZ
TEKST: HENNY SLOOTS  /  BEELD: ARCHIEF

DE RKSV 
HEEZE-QUIZ 
DE ANTWOORDEN

In LINK 2 stond een quiz over onze 
club en vele leden hebben zich eraan 
gewaagd om de juiste antwoorden 
te vinden. Alle antwoorden 
waren overigens te vinden in het 
jubileumboekje “RKSV Heeze 75 jaar 
1930-2005”, geschreven door Thijs 
Slegers en Henny Sloots. In dit boekje 
komt de geschiedenis van onze club 
vanaf de oprichting in 1930 tot en met 
het jubileumjaar 2005 aan bod.

VRAAG 1 
De oprichting in 1930
Als officiële oprichtingsdatum van 
onze vereniging wordt 15 mei 1930 
aangehouden. In die tijd werd de 
(katholieke) kerk nog als een van de 
hoekstenen van onze samenleving 
beschouwd en was het heel gebruikelijk, 
dat de geestelijkheid betrokken was bij het 
verenigingsleven. In Heeze was het destijds 
kapelaan Thomassen die ervoor zorgde, dat 
de kleine dorpsclubjes Zwart-Wit en PVC 
vanaf 15 mei 1930 verder gingen onder 
de naam PVC (Patronaats Voetbal Club). In 
1939 ging de club verder als VV Heeze, om 
in 1953 de huidige naam RKSV Heeze te 
krijgen.

VRAAG 2 
Het eerste veld
In het jubileumboekje vertelt Wim 
Valkenburg (vader van Willie), die de 
oprichting van de vereniging in 1930 
meemaakte, dat het eerste veld aan de 
rechterkant van de huidige Somerenseweg 
lag. “Tegen de Heipolderstraat aan, zeg 
maar.”, voegt hij er nog aan toe.

VRAAG 3 
Waar speelde Heeze in het seizoen 
1955-1956 zijn thuiswedstrijden?
De club was inmiddels neergestreken aan 
de Sterkselseweg, maar de gesteldheid van 
het terrein was zo slecht, dat de KNVB-
consul oordeelde, dat er niet op gespeeld 
mocht worden. Het klinkt voor sommigen 
misschien wat ongelooflijk in de oren, 
maar onze buurman DOSL zorgde voor een 
oplossing. In dit seizoen speelde Heeze 
zijn wedstrijden op het oude DOSL-terrein 
achter Café Olympia aan de Dorpstraat in 
Leende.

VRAAG 4 
Transfer van sterspeler 
Sjef Maas naar het profvoetbal
Jo Bosmans weet nog dat aan de 
keukentafel bij toenmalig secretaris Dré 
Verest aan de Nieuwendijk Sjef voor maar 
liefst 500 gulden (ongeveer 220 euro) aan 

HIER HAD UW 
ADVERTENTIE

KUNNEN STAAN!

SPONSOR@RKSVHEEZE.NL



12 13EEN STUKJE NOSTALGIE
TEKST: HENNY SLOOTS  /  BEELD: ARCHIEF

EEN STUKJE NOSTALGIE
TEKST: HENNY SLOOTS  /  BEELD: ARCHIEF

‘De Valk’ in Valkenswaard verkocht werd. 
‘De Valk’ was van 1955 tot 1961 actief in 
het betaalde voetbal.

VRAAG 5 
Beslissingswedstrijd 
Heeze-Deurne in Someren
Heeze werd in 1971 kampioen in de vierde 
klasse, door in een beslissingswedstrijd 
voor maar liefst 5000 toeschouwers Deurne 
met 1-0 te verslaan. Het doelpunt werd 
gescoord door Cor Brouwers. In LINK nr. 
8 van het seizoen 2020-2021 werd nog 
uitgebreid aandacht aan deze wedstrijd 
besteed.

VRAAG 6 
Promotie in 1984 zonder kampioenschap
In 1984 werd Heeze meteen na de promotie 
tweede in de vierde klasse, maar er volgde 
toch een promotie naar de derde klasse. 
De reden was dat RKC uit Waalwijk toen 
toetrad tot het betaalde voetbal en er zo 
een plaats vrijkwam in de hoofdklasse. 
Deze plaats kon worden ingenomen door 
een eersteklasser en dit werkte zo door 
naar beneden. Zo kon Heeze uiteindelijk 
na een lange en spannende nacompetitie 
alsnog promoveren naar de derde klasse.

VRAAG 7 
Heel lang wachten op een zege 
voor Heeze 8
In 2004 versloeg het toenmalige Heeze 8 
kampioenskandidaat De Valk 7 met 2-1. Dit 
was voor het team de eerste overwinning 
na 23 maanden. In die 23 maanden was 

er één keer gelijkgespeeld tegen Rood-
Wit Veldhoven en verder waren er louter 
(forse) nederlagen geleden. De Valk kwam 
toen naar Heeze om net als in de met 
8-0 gewonnen thuiswedstrijd wederom 
met gemak de drie punten te halen en zo 
ook het kampioenschap. Na al na enkele 
minuten de 0-1 gescoord te hebben, 
dachten de mannen uit Valkenswaard het 
kampioenschap al binnen te hebben. De 
0-2 wilde echter maar niet vallen en een 
kwartier voor tijd kwam Heeze 8 zelfs op 
1-1 om vlak voor tijd ook nog de 2-1 te 
scoren. Dit betekende na maar liefst 23 
maanden de eerste zege voor Heeze 8.

VRAAG 8 
Promotie naar de tweede klasse
Onder leiding van Piet Mikkers 
promoveerde Heeze 1 in 1975 naar de 
tweede klasse. Dit was toen het op een na 
hoogste amateurniveau. Dit bleek helaas 
een treetje te hoog en Heeze behaalde 
slechts 6 punten (doelsaldo 7-40) en 
degradeerde na een seizoen weer. De 
selectie stroomde leeg en er zouden nog 
twee degradaties op rij volgen.

VRAAG 9 
60-jarig jubileum in 1990
In het seizoen 1989-1990 werd er onder 
de naam “Fanfare in het pak, Voetbal 
onder dak” een groots opgezette loterij 
georganiseerd. Met de opbrengst zou 
de fanfare nieuwe uniformen kunnen 
aanschaffen en de voetbalclub een 
startkapitaal kunnen vergaren voor een 
tribune. De hoofdprijs was een Peugeot 
205. Op 13 mei 1990 kon de tribune 
feestelijk in gebruik genomen worden.

VRAAG 10 
Introductie vrouwenvoetbal in onze club
Na een jaar voorbereiden nam in 1998 voor 
het eerst een vrouwenteam namens RKSV 
Heeze deel aan de competitie. De eerste 
wedstrijden werden nog verloren met 21-0 
en 19-0 en het 100e tegendoelpunt was 
al snel een feit. Dit ontmoedigde deze 
pioniers van het vrouwenvoetbal in Heeze 
geenszins en het vrouwenvoetbal was al 
snel niet meer weg te denken binnen onze 
vereniging.

VRAAG 11 
Promotie op de slotdag
Een oplettende Fred Doezé had al 
opgemerkt dat er een foutje in deze vraag 
stond. In het seizoen 2002-2003 werd 
Heeze niet kampioen in de derde klasse, 
maar in de vierde klasse. Dat Heeze na een 
nederlaag tegen directe concurrent RKVVO 
toch nog de titel kon pakken en zo kon 
promoveren naar de derde klasse had het 
te danken aan DOSKO’32 uit Duizel. Heeze 
won zelf de laatste wedstrijd met 6-1 bij 
Hoogeloon, maar er was weinig hoop op de 
titel, omdat RKVVO bij rust met 1-3 leidde 
bij DOSKO’32. De mannen uit Duizel deden 
echter meer dan hun sportieve plicht en 
sleepten er in de laatste minuten nog een 
3-3 gelijkspel uit, waardoor Heeze alsnog 
de titel kon pakken.

VRAAG 12 
Heeze 1 in het jubileumseizoen 
2004-2005
In het jubileumseizoen eindigde Heeze 
samen met De Raven uit Luijksgestel op 
de laatste plaats in de derde klasse en 
degradeerde het na twee seizoenen weer 
naar de vierde klasse.
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WIE IS NIEK VAN BREE? 
TEKST: MICHIEL THURLINGS  /  BEELD: GERNIE HENSELMANS

WIE IS NIEK 
VAN BREE?
Ieder jaar wordt de selectie vernieuwd en 
aangevuld met spelers die vanuit de jeugd 
doorstromen. Toch melden sommige spelers van 
buitenaf zich soms ook spontaan aan bij onze club. 
Een van hen doet hieronder kort zijn verhaal.

“Ik ben Niek van Bree. Ik ben 22 jaar jong en geboren 
en getogen in Geldrop. Na het afronden van mijn 
studie Ondernemerschap en Retail Management in 
‘s-Hertogenbosch ben ik begonnen als Commercieel 
Medewerker. Naast het werk ga ik graag naar de 
sportschool, speel ik graag een pot zaalvoetbal en 
geniet ik van gezellige avonden en vakanties met 
familie en vrienden.”

Trouwe supporters van het eerste hebben Niek leren 
kennen als een voetballende verdediger die nooit 
zal verzaken en zich op het oog moeiteloos heeft 
aangepast in het team. Hoe zie je dat eigenlijk zelf? 
“Ik ben een gedreven teamspeler die graag de bal 
aan de voet heeft. Daarnaast schuw ik het niet om als 
rechtsback een rush naar de voorste linie te maken om 
de spitsen te assisteren en op zijn tijd een doelpunt 
te maken.” Die laatste belofte gaat Niek in de tweede 
competitiehelft ongetwijfeld inlossen! 

Niek vertelt over zijn voetbalverleden: “Toen ik vijf 
jaar oud was, ben ik begonnen bij VV Geldrop bij 
de droppeltjes. Na vier jaar in de F- en E-categorie 
gespeeld te hebben heb ik de overstap naar Helmond 
Sport gemaakt waar ik drie jaar in de jeugdopleiding 
heb gespeeld. Na een aantal selectietrainingen ben ik 
gaan voetballen bij RKSV Nuenen. Hier heb ik in alle 
selectie-elftallen gevoetbald, tot ik vanuit het o23-
elftal de overstap heb gemaakt naar RKSV Heeze. In 
mijn periode bij RKSV Nuenen heb ik altijd positieve 
verhalen gehoord over RKSV Heeze van familieleden, 
docenten (welke specifieke docent zou dat toch zijn!?, 
red.) en vrienden. Deze gezelligheid en het plezier 
in het voetbal miste ik bij RKSV Nuenen waardoor ik 
afgelopen zomer de keuze voor Heeze heb gemaakt. 
De dorpse gezelligheid in de club en het spelen in 
een eerste elftal trok mij aan. Nogmaals, ik heb veel 

positieve en enthousiaste verhalen gehoord over RKSV 
Heeze en die kan ik nu  alleen maar beamen!”

Sportief gezien heeft ons eerste het behoorlijk 
lastig in deze zware eerste klasse. Hoe ervaar jij dat? 
“Na een moeilijke eerste seizoenshelft zijn er in de 
laatste wedstrijden voor de winterstop de nodige 
punten bij elkaar verzameld. Hierdoor hebben we 
de aansluiting met de ploegen net boven ons weer 
gevonden. Ondanks de tegenvallende resultaten is de 
sfeer in de groep altijd positief en gezellig gebleven. 
Waar bij Nuenen de negatieve sfeer de overhand kon 
nemen bij mindere resultaten, ervaar ik dit bij Heeze 
anders. Er worden gezellige team- en feestavonden 
georganiseerd waardoor de sfeer in het team niet 
aangetast wordt.” 

Ondanks de wat mindere eerste seizoenshelft is Niek 
behoorlijk positief gestemd over onze club en over zijn 
eigen toekomst in Heeze: “ Ik heb het enorm naar mijn 
zin bij RKSV Heeze en hoop nog vele jaren het eerste 
elftal te mogen vertegenwoordigen.” 

Dealer van: 
Batavus   -   Koga  -   Brinckers 

Jan Deckersstraat 12   - Heeze 
telefoon 040 - 22 65 744 
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JUBILARISSEN GEHULDIGD 
OP NIEUWJAARSBORREL

Tijdens de goed bezochte en gezellige 
nieuwjaarsborrel op zaterdagavond 7 januari jl. 
werden onze jubilarissen gehuldigd. Deze keer 
hebben we 17 leden die in 2022 een jubileum 
hadden. Traditiegetrouw wordt dit op de 
nieuwjaarsborrel van het voorbije jaar gevierd.

70 JAAR LID:
• Theo Maas 

50 JAAR LID:
• Marco Snoeijen 

40 JAAR LID: 
• Bart Brouwers
• Willy Henselmans 
• Gerard van Seggelen
• Henny Sloots
• Toon Smulders

25 JAAR LID: 
• Willem de Bijl
• Cees Ceelen
• Jeannet Konings - 

van der Velden
• Teun de Ruijter
• Geert van Seggelen
• René Snoeijen
• Roy van Stratum
• Johan Wijffelaars 
• Theo Wijnen 
• Roy van Wilderen

DE 25 JARIGE JUBILARISSEN
Vlnr: Roy van Stratum, Roy van Wilderen, Jeanet Konings, 

Cees Ceelen, Theo Wijnen, Willem de Bijl, Johan Wijffelaars, 
René Snoeijen. (Teun de Ruijter en Geert van Seggelen 

konden er helaas niet bij zijn)

DE 40 JARIGE JUBILARISSEN
Gerard van Seggelen, Willy Henselmans, 
Toon Smulders, Henny Sloots, Bart Brouwers. Marco Snoeijen is 50 jaar lid. Theo Maas is 70 jaar lid! 

Om heel eerlijk te zijn had ik het wel zo’n 
beetje zien aankomen en ben dan ook 
niet verrast. Natuurlijk is het jammer. 
Maar daarnaast is het ook volkomen 
normaal dat na het wegvallen van een 
vaste kern geroutineerde krachten 
binnen ons 1ste elftal, er een (tijdelijke) 
terugval in de prestaties merkbaar 
zou zijn. Na een verblijf van meerdere 
succesvolle seizoenen in de 1e klasse 
KNVB, toon ik alle begrip voor de ietwat 
mindere resultaten van ons vaandelteam 
op dit moment, hoewel de laatste weken 
een voorzichtig positieve kentering is 
waar te nemen. 'You never know', zou 
Louis van Gaal zeggen (en daar is geen 
woord Frans bij).

Kunnen we het tij deze competitie dan 
nog keren, vraagt u zich af? Nou, als 
trouw supporter ben ik er bijna wekelijks 
getuige van dat onze jongens in elk geval 
hun stinkende best blijven doen om de 
situatie in hun voordeel te doen keren.
De welgemeende uitspraak van onze net 
nieuwe trainer Goeran van den Heuvel, 
gedaan in het laatste LINK-magazine, 
spreekt bovendien boekdelen als hij zegt 
dat handhaving in de 1e klasse toch wel het 
minimale is waar we voor moeten gaan. En 
dat stemt deze supporter zeer hoopvol.

Maar mocht e.e.a. in de praktijk en in de 
komende tijd minder goed uitpakken als 
gehoopt dan is Leiden nog niet in last. Ik 
zal u verklappen waarom ik zo hoopvol 
gestemd ben over de nabije toekomst van 
ons vaandelteam.

Regelmatig bezoek ik wedstrijden van 
onze jeugdleden, voornamelijk die 
van de selectieteams JO17 en JO19. 
Onvoorstelbaar wat daar aan voetbaltalent 
rondloopt! Sporadisch mogen enkele 
van hen dan ook al reeds proeven aan 
het sfeertje binnen ons vaandelteam 
middels ’n invalbeurtje of zelfs al ooit via 
een basisplaatsopstelling. En als ik dan 
op zaterdagmiddag zo’n jeugd-heeft-de-
toekomst-wedstrijd bezoek, kijk ik eerst 
angstvallig naar het type toeschouwer 
langs de zijlijn, bang voor de aanwezigheid 
van clubscouts die hun oog laten vallen op 
een van onze talenten om die vervolgens 
met mooie beloftes weg te kapen. 
Reeds heb ik al zo’n verdacht persoon 
aangesproken met de vraag welke speler 
hij op ’t oog had. Als hij me dan de persoon 
aanwees of zijn naam noemde heb ik het 
talent in kwestie volledig afgekraakt.

Wat ik maar wil zeggen is dat onze 
vereniging, en met name onze jeugd-
selectieteams, overloopt van aanstormend 
talent wat binnen 1 tot 2 jaar rijp is om 
als aanvulling op het relatief hoge niveau 
waarbinnen ons 1ste elftal speelt, te 
excelleren. Dus stel - met de nadruk 
op ‘STEL’ - dat het dit seizoen toch nog 
onverhoopt mis zou gaan met de resultaten 
van ons vaandelteam, wanhoop dan niet 
mensen want binnen ’n jaar of twee zitten 
we weer op hetzelfde niveau (of zelfs hoger) 
en pikken we ‘en passant’ ook nog een 
kampioenschapsfeestje mee. En hoewel 
reeds op respectabele leeftijd, garandeer 
ik u dat ik dat nog ga meemaken!

TOEKOMSTVISIE 
VAN EEN OPTIMIST
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Na een kwakkeljaar is Jeroen van Seggelen 
weer volledig fit. De middenvelder durft met 
hekkensluiter Heeze op basis van het verleden 
te vertrouwen op een betere tweede dan eerste 
seizoenshelft.

Als de bekerwedstrijd van Heeze tegen DBS zondag 
doorgang vindt, staat Jeroen van Seggelen (29) aan de 
aftrap zonder deze week trainingsminuten te hebben 
gemaakt. Op dinsdag werd de training van Heeze 
afgelast wegens vorst en werd er gebowld door de 
selectie. Donderdag stond er voor Van Seggelen een 
kerstborrel op het programma.

Dat er geen trainingsarbeid werd geleverd, is dit jaar 
voor het eerst voor Van Seggelen, die aan het begin 
van dit seizoen alles op alles zette om weer volledig fit 
te worden. ,,Vorig seizoen heb ik best wel wat blessures 
gehad en maximaal tien wedstrijden gespeeld. Eerst 
twee spierblessures en daarna mijn enkel. Dat was wel 
balen, want zo heb ik niet de grootste bijdrage kunnen 
leveren.”

Deze zomer ging Van Seggelen met zijn vriendin 
zes weken op reis naar Zuid-Amerika en daarna 
was het tijd voor actie. ,,Want ik kreeg meteen 
weer een blessure waardoor ik de eerste twee 
competitiewedstrijden miste. Daarna was ik gedreven 

om weer helemaal fit te worden. Ik heb geen training 
gemist, extra duurlopen gedaan en opgelet met 
zaalvoetballen.”

PERSPECTIEF
Ondanks een weer fitte Van Seggelen kent Heeze 
tot nu toe een moeilijk seizoen. De hekkensluiter in 
de eerste klasse behaalde slechts zeven punten uit 
elf wedstrijden, maar won de afgelopen weken wel 
van Best Vooruit en VOAB. ,,Het is een moeizamer 
seizoen dan dat we gewend zijn. Met een aantal 
nieuwe jongens en een nieuwe trainer was het even 
inpassen. De laatste wedstrijden hebben we het beter 
staan, komen er jongens terug van blessures. Er is 
genoeg perspectief”, denkt de middenvelder die dit 
jaar ook regelmatig achterin speelde bij afwisselende 
afwezigheid van Marcel Kox en Tom Krieckaert. 
,,Daardoor moesten we schuiven en kwamen we op 
het middenveld toch vaak met een extra aanvaller te 
voetballen. Dan zie je dat balans soms een beetje naar 
de verkeerde kant overhelt, zeker als we onder druk 
komen te staan.”

Dat was bijvoorbeeld tegen Best Vooruit niet het geval. 
,,We weten echt wel wat we kunnen en tegen Best 
Vooruit viel alles goed op zijn plek”, zegt Van Seggelen. 
,,Vaak verliezen is niet leuk, maar er is altijd positiviteit 
in de groep gebleven. De afgelopen jaren hebben we 

Voetballer Jeroen van Seggelen van RKSV Heeze © Charlotte Verhagen / DCI Media

JEROEN VAN SEGGELEN 
BEWAAKT DE BALANS BIJ 
HOOPVOLLE HEKKENSLUITER 
HEEZE: ‘WE WETEN ECHT WEL 
WAT WE KUNNEN’
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De kop van het verhaal klinkt positief. Maar de 
aanleiding is toch wat minder. Het vaandelteam 
van RKSV Heeze is de competitie namelijk niet 
zo goed begonnen. Zeven nederlagen en een 
gelijkspel. Dat was de laatste jaren niet gebeurd. 
De kentering leek te komen in de thuiswedstrijd 
tegen toenmalig koploper Best Vooruit (in de 
avond gespeeld op het kunstgrasveld in Best!). 
Bij de rust was het al 4-0 voor onze jongens (en 
jonkies, die goed meededen) en uiteindelijk werd 
gewonnen met 4-1. Daarna ging het weer mis bij 
Sarto, maar de laatste competitiewedstrijd voor 
de winterstop, thuis tegen VOAB, werd winnend 
afgesloten. Er was enigszins aansluiting en we 
gingen met een goed gevoel naar de feestdagen. 

Voor de districtsbeker ging het gelukkig wel beter. De 
beginpoule leverde een tweede plaats op en zo kon 
er verder worden gebekerd. Valkenswaard 1 was het 
volgende slachtoffer en werd met een 4-1 nederlaag 
terug naar huis gestuurd. De daaropvolgende uitkomst 
van de loting bood eveneens perspectief. Thuis tegen 
derdeklasser DBS moest te doen zijn. De wedstrijd werd 
pas op 15 januari 2023 gespeeld, omdat de wedstrijd 
voor de winterstop werd afgelast (ons kunstgrasveld 
was nog niet speelklaar). De verwachting was hoog, 
maar het zou helaas anders verlopen. Heeze gaf in de 
laatste twee minuten een 2-0 voorsprong uit handen 
en verloor de strafschoppenreeks met 4-3 en was 
hierdoor uitgeschakeld.

Hoe kon het begin zo slecht zijn? 
In een gesprek met de trainingsstaf (Goeran, Marius 
en Ad) van de selectie, kon een en ander genuanceerd 
worden. Er werd op zich niet slecht gevoetbald, 
maar door een paar oorzaken glipte het door onze 
vingers. Allereerst de onbalans in het elftal. Niet 
verrassend, omdat een aantal basisspelers van de 
“Gouden Generatie” gestopt was. Dat was vooraf al 
opgemerkt (zie het artikel in LINK 1 van dit seizoen) en 
bleek helaas te kloppen. Er konden niet tijdig goede 
vervangers voor worden opgesteld. De nieuwelingen 
deden hun best, maar kwamen soms voetballend en 
conditioneel te kort. Ze wilden zich toch waarmaken 
en die fanatieke inzet leverde dan weer een aantal 

geblesseerden op, wat natuurlijk ook niet goed 
uitkwam. De stap van de jeugd naar het eerste blijkt 
dan toch behoorlijk hoog te zijn. Er speelden ook 
enkele dubieuze beslissingen van scheidsrechters mee 
(b.v. makkelijk gegeven strafschoppen), die wedstrijden 
deden kantelen en puntenverlies opleverden. Dat 
gebeurt elk seizoen wel, maar nu kwam het wel 
heel slecht uit. Echter zonder scheidsrechter geen 
wedstrijd, dus dat dien je te accepteren. Door al de 
externe omstandigheden, waren er voor de selectie 
eigenlijk te weinig spelers. Volgens Ad merkte je dat 
al op de trainingen. Daar zou het eerste eigenlijk met 
minimaal zestien spelers moeten kunnen werken. 
Conditie en techniek verbeteren, maar vooral patronen 
erin slijpen. En dat lukte niet altijd. Spelers weghalen 
bij het tweede en de JO19 1 was niet altijd een optie. 
“Het tweede heeft het moeilijk gehad, vooral scorend 
bleef het onder de maat. Er werd ondanks dat naar 
vermogen gevoetbald”, volgens Ad. De JO19 1 had de 
spelers ook nodig. Zij speelden tot de laatste dag om 
het kampioenschap, maar dat glipte uiteindelijk door 
de vingers. 

Het neemt niet weg, dat er een aantal positief 
ingestelde jeugdspelers op het punt staan om door te 
breken. En dat betekent dat de ambitie voor zowel het 
eerste als het tweede onveranderd blijft: handhaven 
in de huidige klasse. Dat zal met name voor het eerste 
een hele klus worden, want er zullen op het einde van 
de rit drie clubs direct degraderen. En de nacompetitie 
voor handhaving van nog twee teams biedt ook weinig 
soelaas. Er zullen te veel verenigingen moeten spelen 
voor maar twee plaatsen, dus weinig kans. Maar als 
je de geruchten langs de lijn moet geloven, gloort er 
licht aan de horizon. “Hedde het al gehoord, Ivo komt 
terug uit Bels. Er moeten nog wat rimpels worden 
gladgestreken, maar dat schijnt goed te komen. Ook 
Ruud van den Dungen komt bij Heez’ voetballen, 
weliswaar bij het twidde samen met vrienden Kriek 
en Klaassen, maar indien nodig kunnen ze altijd nog 
bij het eerste ingezet worden”. De tamtam gaat snel, 
maar of er de waarheid mee verspreid wordt zal nog 
moeten blijken. Hoop doet leven, toch ….. 

HET KAN ALLEEN 
MAAR BETER WORDEN

met Heeze veel succes mogen hebben, we weten dat 
die stijgende lijn ooit gaat eindigen, maar dat moment 
willen we zo lang mogelijk uitstellen.”
Handhaven is dan ook de doelstelling voor Heeze. 
,,Onze eerste seizoenshelft is vaak niet de beste. Vorig 
jaar hebben we na de winter nog een periode gepakt 
en in ons kampioensjaar stonden we in de winterstop 
ook maar zevende of achtste”, zegt Van Seggelen.

EUROPA
In 2019 bereikte Heeze de finale van de districtsbeker, 
die tegen Sliedrecht na strafschoppen verloren ging. 
Over het nieuwe bekeravontuur worden dan ook 

al grappen gemaakt. ,,Dat het de snelste weg naar 
Europa is bijvoorbeeld”, zegt Van Seggelen. ,,Veel 
jongens die destijds de finale hebben gespeeld zijn 
er nu ook nog bij. Het bekertoernooi leeft altijd wel, 
al begint het pas later echt spannend te worden. De 
poulefase zijn nog vriendschappelijke potjes, maar de 
wedstrijd tegen Valkenswaard was voor ons goed om 
weer vertrouwen op te doen. Tegen DBS moeten we 
die goede lijn gewoon doortrekken en op die manier 
goed de winterstop ingaan. Dan zien we daarna wel 
wat de loting voor de volgende ronde is”, besluit Van 
Seggelen.

Jeroen van Seggelen (r) in actie voor Heeze tegen Achilles Veen. © DCI Media

JEROEN VAN SEGGELEN IN HET ED
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HET KAN ALLEEN MAAR BETER WORDEN
TEKST: NICO VAN DER PALEN
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EXPERTS IN HET CREËREN VAN 
OP MAAT GEMAAKTE INTERIEURS MEER ZIEN?

VOLG ONS OP
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+31 (0)6 41 13 09 13

MEER INFO

AUTO SERVICE HEEZE
GESPECIALISEERD IN FORD

Onderhoud en reparties van
ALLE MERKEN

OOK bedrijfswagens
Schadeherstel en taxaties

APK keuringen

Oude Stationsstraat 23

5591 JH Heeze

06-31216006

Alle leden van RKSV Heeze ontvangen tegen 
inlevering van deze coupon 

de contributie als korting 
op ieder lespakket!

Autorijschool DE BRUG 
Cyril Eichhorn 
Schepenbank 1 
5591 KJ  Heeze  

Tel: 06 - 4143 1838 
www.rijschooldebrug.nl 
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Mensen zijn somber vanwege alle grote crises waar 
we middenin zitten. Dat snap ik. Pensioencrisis, 
gascrisis, stikstofcrisis, huizencrisis, Oekraïne, 
Baudet, dat soort dingen. Ik heb er iets op gevonden 
om een stuk positiever door het leven te kunnen 
gaan. Ik concentreer me op kleine ergernissen. Dat is 
veel fijner. Een paar voorbeelden.

1. Om elf uur ‘s avonds begint al honderd jaar op de 
radio ‘Met het Oog op Morgen’. Dat begint altijd zo: 
“Buiten is het 12 graden, binnen zit Chris Kijne”. Ik 
heb speciaal een buitenthermometer aangeschaft 
om dit te verifiëren. En wat blijkt: ze zitten er altijd 
minstens zo’n twee en een halve graad naast. 
Laat ze voortaan dingen zeggen die wel kloppen, 
bijvoorbeeld :“Buiten zit een reiger op het dak 
van de studio, binnen zit Chris Kijne”. Of: “Buiten 
loopt in vol galop een hyena Maarten van Rossem 
achterna, binnen zit Chris Kijne”. Dat is correcter 
en informatiever.

2. Ik erger me aan fotomodellen die net doen alsof 
ze gitaar kunnen spelen. Er is een fotoshoot voor 
een vaag mannenblad en dan lijkt het de stylist 
een goed idee het meisje een gitaar in handen 
te duwen. Je ziet gewoon dat het niet klopt. De 
greep met de linkerhand suggereert een akkoord 
dat niet bestaat. Het meisje heeft dat in de gaten 
en wordt er zenuwachtig van. En dan krijg je zo’n 
verwrongen mondje. Ook dit is een fijne ergernis 
zodat je niet in de gaten hebt dat je ondertussen 
die ochtend voor €170 gas verstookt hebt. Je hebt 
het gewoon fijn lekker warm zonder schuldgevoel.

3. Gerard Joling die meent de wereldvrede te 
bevorderen door met een veter in zijn reet de zee 
in te hollen terwijl het niet eens nieuwjaarsdag is.

4. En dan nog zoiets: improvisatie-toneel. “Anja, je 
hebt net te horen gekregen dat je vader in België 
in de vorige eeuw als slaaf verkocht werd aan een 
Drentse houthakker, en je gaat dat nu vertellen 
aan het eekhoorntje die in je tuin in de boom 
beukennootjes zit te verzamelen. Niet kwaad 
worden als het eekhoorntje onverschillig blijft 
kijken”.

5. Je team speelt tegen een Limburgs team. Je vlagt 
de hele wedstrijd maar drie keer voor buitenspel 
gewoon omdat het buitenspel is  en de Limburgse 
ouders langs de kant vertonen het bekende 
Calimero-gedrag: ze verzoeken mij zo snel 
mogelijk te sterven. 

Dit soort kleine ergernissen bedoel ik. Je hebt er 
niet veel last van en het grote wereldleed gaat 
zo’n beetje aan je voorbij. Je kunt ook kijken naar 
een natuurdocumentaire. Als je de gruwelijke 
beelden ziet hoe een Afrikaanse wilde hond tergend 
langzaam een gnoe verscheurt, besef je dat jouw 
leven zo slecht nog niet is. Ik heb me voorgenomen 
mij dit jaar te gaan ergeren aan het songfestival 
(wereldrecordpogingen wanhopig vals zingen op 
mensonterende muziek in weerzinwekkende outfits 
en Jan Smit die het allemaal geweldig vindt. Vorig jaar 
meende ik in een Frans liedje de woorden ‘broccoli’ en 
‘moutarde’ te ontwaren, maar bleek het over een dood 
jongetje in 1732 te gaan), Fifa, Jan Dirk van der Zee, 
verontwaardigde Weertenaren, Gordon, zilvervisjes, 
voetbalkantinekoffie en bladblazers. Ik ben inmiddels 
al ruim een maand op weg en het gaat me goed af. Ik 
weet niet eens meer hoe het er verder in de wereld aan 
toe gaat. 

Naast kleine ergernissen concentreer ik mij ook op 
klein geluk; op groot geluk heeft geen zin. Doorgaans 
zoeken mensen die het geluk nastreven zich een 
ongeluk. Geluk is een bijproduct. Geluk vind je pas 
als je je er niet mee bezig houdt. Probeer maar eens 
een vlinder te vangen. Da’s best wel lastig. Laat het 
beestje maar fladderen en houd je ondertussen bezig 
met zinnige dingen. Dan komt ie ineens zomaar op je 
schouder zitten. Maar klein geluk, dat is best wel te 
vinden. Op Het Lambrek bijvoorbeeld. Zomaar gezellig 
een pintje drinken in de kantine. Een onverwachte 
overwinning door een zondagsschot. Grappige 
conversaties in het kleedlokaal. Dat soort dingen. Het 
kan best wel eens een mooi jaar worden.

Graspol

KLEIN 
GELUK
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jaar samen met Johan gespeeld maar we 
kwamen pas echt met zijn drieën bij elkaar 
in de D-tjes.’

Roy, die vanaf 2008 tot 2018 ook nog coach 
is geweest bij het damesvoetbal, voelde 
zich daar net als de anderen meteen op zijn 
plek. ‘We hadden een goed voetballend 
team met onder andere ook Jordi van de 
Bogaart, die vorig jaar 25 jaar bij de club 
zat. Iedereen werd op waarde geschat, ook 
als het tegenzat. Dat is nu nog steeds het 
geval bij ons. Natuurlijk is er soms irritatie 
op het veld maar na de wedstrijd is het 
altijd vergeven en vergeten.’ ‘We speelden 
in de B2 een kampioenswedstrijd tegen 
EMK.’, weet Johan zich nog te herinneren. 
’We waren heel het seizoen het beste 
team maar zij stonden vlak achter ons 
en konden bij winst ook nog kampioen 
worden. Wij hadden iets over de wedstrijd 
op Hyves gezet en dat hadden ze daar ook 
meegekregen. De scheids zei dat ze in 
Nuenen ook internet hadden… Uiteindelijk 
verloren we omdat er bij EMK een heel 
ander elftal in stond dan de eerste keer, 
hun B1 had toevallig vrij die week en kon 
dus ‘een paar’ spelers uitlenen.’

Bij de senioren bleven de drie deel 
uitmaken van het vriendenteam, op een 
klein uitstapje van Johan bij ‘t 3e na. Een 
kampioenschap heeft het helaas nog niet 
opgeleverd maar veel mooie momenten 
en uitstapjes wel. Met Heeze 7 On Tour 
werden veel (Oost-) Europese steden al 
aangedaan. ‘Het zijn altijd trips naar leuke 
steden, waar we wat culturele activiteiten 

Bij RKSV Heeze zetten we elk jaar onze 
jubilarissen in het zonnetje tijdens de 
nieuwjaarsborrel. Dit jaar waren er ook 
weer veel trouwe leden die een mijlpaal 
hebben bereikt. Bij degenen die 25 jaar lid 
waren viel wel iets op, drie van hen spelen 
namelijk in ‘t zeuvende’. Roy van Stratum, 
Johan Wijffelaars en Willem de Bijl spelen 
al vanaf de jeugd bij elkaar en zijn na al 
die jaren nog steeds samen op het veld te 
bewonderen. 

‘Voor zover ik me kan herinneren heb ik 
altijd al tegen een bal getrapt en hetzelfde 
geldt voor Roy en Johan. Het was dan ook 
niet meer dan logisch dat we bij RKSV 
Heeze terechtkwamen zodra het kon. Ik 
denk ook wel dat het misschien vanuit de 
ouders een goed idee was, dan gaat er 
wat minder kapot thuis.’ Aan het woord is 
Willem, die samen met Johan in de F5 van 
Heeze begon. ‘Uiteindelijk heb ik een paar 

hebben maar natuurlijk ook gezellig 
met zijn allen stappen.’, zegt Willem. ‘In 
Boedapest zijn we naar mooie badhuizen 
geweest, in Krakau bezochten we onder 
andere de zoutmijn en in Dublin hebben 
we rondleidingen gehad bij Jameson en 
Guinness.’

‘Maar de beste culturele activiteit was de 
boottocht in Düsseldorf’, vult Roy aan. 
‘Voor 15 euro kregen we een tocht van drie 
kwartier op de Rijn. Het was op zich niet zo 
bijzonder qua uitzicht maar de drank zat bij 
de prijs in. Dat hebben de obers geweten 
daar aan boord haha. Toen we van boord 
kwamen waren sommigen van ons al best 
wel ver heen. De kosten van die boottocht 
hebben we er wel uitgehaald toen.’

Johan is alweer druk bezig om de reis van 
dit jaar te organiseren. ‘Samen met Willem 
hebben we voor de combinatie Bratislava 

DRIE JUBILARISSEN 
BIJ HEEZE 7 

en Wenen gekozen. Leuke steden, niet 
te ver weg, genoeg moois om te zien en 
natuurlijk niet onbelangrijk, je kan er prima 
stappen. Dat we met 16 man zijn zegt wel 
wat over ons team, ook oud-ploeggenoten 
en onze enige die-hard supporter die nooit 
komt opdagen willen en kunnen nog graag 
mee.’ 

Dat de drie nog wel wat jaren samen 
zullen spelen is voor Willem wel duidelijk. 
‘Iedereen heeft het nog wel naar zijn zin 
dus dat moet wel goedkomen. En als dat 
niet het geval is dan zijn er natuurlijk altijd 
de stedentripjes nog!’
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Onlangs sprak een afvaardiging van het bestuur met hoofdtrainer Goeran van den Heuvel over de 
eerste seizoenshelft en de ervaringen met elkaar. Hieruit kwam naar voren dat beide partijen de 
samenwerking zeer positief ervaren waaruit logischerwijs de conclusie is getrokken dat Goeran ook 
volgend seizoen voor de groep staat. Wij vertrouwen erop dat de opwaartse lijn wordt voortgezet en 
wensen Goeran en de selectie na de winterstop veel succes toe.

BEZOEK SINTERKLAAS   
 
Op zondag 1 december waren we blij dat Sinterklaas 
samen met zijn voetbalpieten de jeugd van onze 
vereniging bezocht. Rond tien uur kwam hij aan bij de 
mini’s van de JO6 en de JO7. De voetbalpieten gingen 
meteen met de kinderen het veld op en zij hebben volop 
meegevoetbald met onze jongste jeugd. Om beurten 
konden de teams bij Sint op bezoek komen. Vanwege de 
regen was Sint verhuisd naar een kleedkamer.

Nadat de JO6 en JO7 Sint had uitgezwaaid, ging Sint 
naar het hoofdveld waar de JO8 en JO9 een toernooi 
speelden. Ook hier was het goed dat de voetbalpieten 
hun voetbalschoenen aan hadden gedaan, want ook 
hier moesten ze flink aan de bak op het veld. Sint nam 
plaats op de tribune en daarna konden telkens 2 teams 
bij hem op bezoek. Sint was weer goed op de hoogte 
van alle talenten en bijzonderheden van onze jeugd. 
Iedere voetballer kreeg aan het einde van het toernooi 
een cadeau en bakje snoepgoed. Dank je wel Sint en 
Voetbalpieten en graag tot volgend jaar!

Wij ontvingen het droevige bericht dat vrijdag 2 december jl. is overleden 
Piet Schenkels. Piet was 83 jaar en lid van onze vereniging sinds 1955. Piet 
was jarenlang met veel plezier vrijwilliger bij de maandagploeg en heeft veel 
klussen op Het Lambrek gedaan vanuit zijn kennis en kunde vanuit de bouw. 
Ook was hij LINK bezorger. Om gezondheidsredenen is hij moeten stoppen 
met zijn vrijwilligerswerk voor onze club. Hij wilde alles heel graag weer 
hervatten. Helaas heeft het niet zo mogen zijn. 

Piet en zijn vrouw Tonny waren ook altijd graag van de partij als er wat 
te vieren was op het Lambrek. We gaan hem missen. Wij wensen Tonny, 
dochters Jolanda en Lisette en hun partners en kinderen heel veel sterkte.

IN MEMORIAM: PIET SCHENKELS

GOERAN VAN DEN HEUVEL OOK 
VOLGEND SEIZOEN ONZE HOOFDTRAINER

Op vrijdag 18 november jl. vond de Algemene 
Ledenvergadering plaats. Hieronder een 
samenvatting van enkele punten die zijn besproken:

• Kunstgrasproblemen: hier wordt momenteel 
hard aan gewerkt door alle betrokken partijen.

• LED verlichting: afgelopen jaar is LED 
Verlichting op veld 2 t/m 6 gerealiseerd.

• Verduurzaming; er wordt volop uitgezocht hoe 
verder te verduurzamen.

• Financiën: alles is naar tevredenheid 
verantwoord van afgelopen seizoen en de 
penningmeester lichtte de begroting voor het 
huidige seizoen toe.

• Voetbal moet voor iedereen een leuke hobby 
zijn. Dat betekent dat we met z’n allen onze 
verantwoordelijkheid moeten nemen om ervoor 
te zorgen dat onze club goed blijft draaien. 
Daar zijn we als leden met z’n allen en samen 
verantwoordelijk voor.

• Bezetting bestuur: Peter Bancken van de 
jeugdafdeling stopt. We zoeken dringend een 
opvolger! Wie meldt zich? Joëlle 
Arnouts (vrouwenvoetbal) 
wordt opgevolgd door Senna 
Dijstelbloem. Peter en Joëlle, 
heel hartelijk bedankt voor 
jullie inspanningen voor onze 
club.

VERSLAGJE 
LEDENVERGADERING

De eerstejaars JO15 hebben dit jaar weer een 
KNVB cursus tot pupillenscheidsrechter gevolgd. 
Op donderdag 17 november was de tweede 
avond, waar iedereen weer veel geleerd heeft 
van KNVB docent Wendy Gijsbers. Iedereen deed 
super zijn best en werd aan het eind beloond 
met een diploma en een KNVB badge. Moedig 
deze nieuwe scheidsrechters aan als je ze op 
zaterdagochtend bij de jeugd langs het veld ziet 
staan!

De scheidsrechterscommissie

NIEUWE LICHTING 
SCHEIDSRECHTERS!
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VOETBALLEN EN WERKEN, DE IDEALE COMBINATIE!?
TEKST EN BEELD: STIJN BORGERS

Een plek waar vele kannen ranja worden 
gemaakt, de nodige biertjes worden 
getapt, waar vele tosti’s, frikandellen 
en kroketten worden gefrituurd: dan 
hebben we het natuurlijk over de 
kantine bij RKSV Heeze, waar vooral 
gezelligheid voorop staat.
We volgen Stan Schenkels, verdediger 
bij de JO19-1 en werkende in de kantine 
van Heeze.
 
“Ik werk nu al bijna vier jaar in de kantine 
in Heeze en doe dit nog altijd met veel 
plezier. Ik begon toen ik net 15 jaar oud 
was. Ik stond in de keuken en moest hier 
friet bakken, tosti's maken en de keuken 
schoon houden. Simpel werk, maar door 
de sfeer in de kantine en onderling met 
collega's een prima bijbaantje, vond ik. 
Nadat ik 16 was geworden kon ik langzaam 
gaan beginnen met het werken achter de 
bar. Hier komen wat meer werkzaamheden 
bij kijken die je even onder de knie moet 
krijgen. Het mooiste aan het werken achter 
de bar vind ik het contact met de klanten. 
Tegenwoordig word ik vaak bij naam 
genoemd en ken ik ook veel mensen van de 
club bij naam. En dat allemaal door werk!”

Donderdagavond, na (hard) te hebben 
getraind, is het tijd om lekker te gaan 
douchen (dat kan nog steeds bij Heeze!) 
om vervolgens lekker de kantine in te gaan. 
Om 20:45, vaste prik, opent Ben de kantine. 
De stoelen worden van de tafel gehaald, 
de frituurpannen worden aangezet en 
de eerste spelers komen langzaamaan 
binnendruppelen. Aan op vrijdagochtend 
om 07:00 opstaan denken de meeste nog 
niet! En ik kan uit eigen ervaring zeggen 
dat het soms aardig uit de hand loopt, zo’n 
donderdagavond!

Op zaterdagen (en 
soms zondagen) 
voetbalt Stan zelf. 
Op zaterdag met de JO19-1 en op zondag 
wordt hij regelmatig meegevraagd om met 
de selectie mee te gaan. Voor een jongen 
van 18 jaar is dat natuurlijk ontzettend 
knap! Na het voetballen, je raadt het al; 
lekker gezellig met het team naar de 
kantine. 
"Uiteraard ga je na een wedstrijd met je 
eigen team de kantine in. Ik vind het mooi 
dat dat kan bij Heeze. Zelf wil ik natuurlijk 
maar al te graag wat kunnen drinken na 
een wedstrijd. Wel is het werken soms 
moeilijk te combineren met het voetballen, 
maar ik ben erg blij dat daar flexibel mee 
om wordt gegaan.” 

Het leukste moment in de kantine? Dat 
vindt Stan toch wel het Oktoberfest dat 
elk jaar wordt gevierd in de kantine. "Het 
Oktoberfest is altijd één groot feest in de 
kantine. Iedereen staat er met fantastische 
pakjes aan en wij als personeel doen daar 
uiteraard aan mee. Verder is er altijd een 
enorm gezellige sfeer en iedereen feest 
met elkaar." Naast het Oktoberfest worden 
er in de kantine regelmatig themafeesten 
gegeven en het is dan ook zeker een 
aanrader om die eens te bezoeken.

Zonder goed personeel, geen geopende 
kantine en zeker geen gezelligheid!

Lijkt het je leuk om het kantineteam te 
versterken en ben je 15 +, neem gerust 
contact op met Marij (marij_methorst@
hotmail.com) of kom gerust eens 
binnenlopen!

VOETBALLEN 
EN WERKEN, 
DE IDEALE COMBINATIE?
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Zaterdag 17 december werd Heeze JO17-
1 kampioen in de hoofdklasse. Afgelopen 
zomer wist het team vol talenten al 
kampioen te worden in de 1e klasse, 
maar ze mogen zich nu ook kampioen 
van de hoofdklasse noemen. Om een 
beter beeld te kunnen schetsen hebben 
wij meerdere spelers uit het team 
mogen spreken.

STEL JEZELF EENS VOOR EN OP 
WELKE POSITIE SPEEL JE IN HET 
VELD?

Louie: “Hoi, ik ben Louie Verschure, ik ben 
16 jaar oud en ik speel op het middenveld 
van de JO17-1.”
Luke: “Mijn naam is Luke Macnack en ik 
woon in Heeze met mijn vader Robbey, 

HEEZE JO17-1 
KROONT ZICH 
OPNIEUW TOT 
KAMPIOEN

moeder Janneke en 2 broers Sem en Noah. 
Noah voetbalt ook bij RKSV Heeze, namelijk 
bij de JO15-1. Ik ben bijna 17 jaar. Ik ben 
pas gaan voetballen toen ik 9 jaar was 
en speel sinds 4 jaar in het eerste. Ik ben 
centraal verdediger en dit seizoen ook de 
aanvoerder.”
Giel: “Ik ben Giel de Best, 15 jaar en kom 
uit Heeze. Ik speel in de JO17-1 op het 
middenveld en soms in de spits.”

WAT VOOR SOORT SPELER BEN 
JIJ IN HET VELD?

Louie: “Ik denk zelf dat ik een 
hardwerkende speler ben die de 
doorslaggevende acties kan maken om zo 
een wedstrijd te kunnen winnen.”
Luke: “Ik ben een speler die het overzicht 
houdt en coach iedereen vanuit de 
achterkant van het veld. Ik ben een stabiele 
speler. Samen met Max zorgen we voor 
een blok achterin, zodat de spitsen van 
de tegenstanders ons niet zo gemakkelijk 
voorbij komen.”
Giel: “Een verdedigende speler die de 
ballen achterin weg moet laten.” 

BEN JIJ NIEUW IN DIT TEAM OF 
SPEELDE JE VORIG JAAR OOK AL 
IN DIT TEAM?

Louie: “Ik speelde vorig jaar ook al in de 
17-1 toen we ook al kampioen werden, van 
de eerste klasse.” 
Luke: “Ik speel sinds de JO15-1 eerste jaar 
in ditzelfde team. Elk jaar is er natuurlijk 
een kleine wisseling vanwege de eerste 
en tweedejaars spelers, maar met de 
meeste jongens speel ik al een aantal jaren 
samen.”
Giel: “Ik ben nieuw in dit team, maar ik 
kende wel iedereen uit het team al voordat 
ik erbij kwam.”

DOOR MIDDEL VAN WAT VOOR 
SPEELSTIJL PROBEREN JULLIE 
ELKE WEDSTRIJD TE WINNEN?

Louie: “In ons team kan iedereen heel goed 
met elkaar omgaan waardoor we echt een 
team zijn in tegenstelling tot veel andere 
teams. Hierbij heeft ook iedereen heel veel 
inzet om het beste uit het team te halen en 
te winnen.”
Luke: “We zorgen voor een aanvallend spel 
en aan de andere kant zorgen we dat het 
achterin vast staat.”
Giel: “Door slim te voetballen en rustig aan 
de bal te zijn.” 

WAT IS HET GROOTSTE 
VERSCHIL MET DIT TEAM EN 
HET TEAM DAT VORIG SEIZOEN 
KAMPIOEN WERD IN DE 1E 
KLASSE? 

Louie: “We zijn natuurlijk een paar vaste 
basisspelers kwijt die erg goed waren voor 
ons team en zoals gewoonlijk niet spelers 
van hetzelfde niveau ervoor teruggekregen. 
Maar datzelfde is ook bij veel tegenstanders 
gebeurd, terwijl wij nog steeds veel 
basisspelers hebben gehouden die het 
team ver kunnen brengen.”
Luke: “Dit team is uiteraard een stukje 
jonger en daardoor ook minder fysiek ten 
opzichte van vorig seizoen.”
Giel: “Het team van vorig jaar bestond uit 

allemaal grotere en wat sterkere spelers 
en wij zijn nog allemaal beetje klein op een 
paar na.”

WIE IS DE SMAAKMAKER IN DE 
KLEEDKAMER?

Louie: “In onze kleedkamer kan iedereen 
een leuke opmerking maken en het team in 
spirit brengen, ook de trainers. Maar vanaf 
het moment dat de trainers beginnen te 
praten over de wedstrijd is het alleen maar 
serieus en met de wedstrijd bezig zijn.”
Luke: “Er is niet echt een gangmaker in 
ons team, we zorgen met ons allen dat 
het gezellig is binnen de kleedkamer. Ook 
buiten het voetbalveld zien we elkaar 
regelmatig.”
Giel: “Ik denk wel iedereen, want bij ons is 
er niet specifiek één iemand die echt de 
smaakmaker is.”

VANAF WELK PUNT DACHT JIJ: 
‘WIJ KUNNEN ZO NOG WEL EENS 
KAMPIOEN WORDEN.’

Louie: “Toen ik onze hoofdklasse-indeling 
hoorde! Ik was vanaf het eerste moment 
positief dat het zou kunnen gebeuren. Toen 
we na twee wedstrijden bovenaan stonden, 
was ik er erg overtuigd van dat we dit ook 
zouden waarmaken.”
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Luke: “Na het fantastische kampioenschap 
van vorig seizoen en onze promotie naar 
de hoofdklasse was het natuurlijk best 
spannend hoe we het zouden gaan doen. 
Echter na onze wedstrijd tegen NWC 
(die waren gedegradeerd uit de divisie) 
die wij met 4-2 wonnen, had ik meteen 
vertrouwen dat we het best wel eens goed 
zouden kunnen gaan doen. En niks bleek 
minder waar! Wederom kampioen.”
Giel: “Na de eerste drie wedstrijden die 
we wonnen. Toen dacht ik wel van: ja dit 
kan wel eens ons kampioenschap worden. 
Daarnaast had onze aanvoerder Luke ook 
altijd al de praatjes die wij nodig hadden. 
Hij pepte ons vaak op, mede hierdoor zijn 
we kampioen geworden.”

WAT WAS RKSV HEEZE JO17-1’S 
GEHEIM VAN HET AFGELOPEN 
SEIZOEN?

Louie: “Dat we echt een team zijn dat niet 
opgeeft en door zal strijden tot het laatste 
fluitsignaal.”
Luke: “Teamwork, wij werken echt samen 
als een team. We complimenteren en 
motiveren elkaar.”
Giel: “Mmm… een geheim vind ik moeilijk. 
Ik denk niet dat we een geheim hadden.” 
Wat maakte het kampioenschap zo mooi 
voor jou?
Louie: “Dat dit volgens mij de eerste keer is 

dat ik zelf in de hoofdklasse voetbal en dan 
meteen kampioen word waarin ik zelf een 
belangrijke rol heb gespeeld.”
Luke: “We waren de underdog en ieder 
ander team dacht dat wij onderaan zouden 
gaan eindigen. Dat motiveerde ons om nog 
harder te trainen, zodat wij het ongelijk 
konden bewijzen en dat hebben we 
gedaan.”
Giel: “Omdat ik al heel lang geen kampioen 
meer ben geweest, dus daarom was ik best 
blij.”

HET GAAT HEEL GOED, 
MAAR ZIJN ER OOK NOG 
VERBETERPUNTEN? 

Louie: “Er kunnen altijd dingen beter. 
Nu we 7e divisie gaan spelen, zullen de 
tegenstanders nog beter worden en gaan 
wij het bijvoorbeeld heel erg lastig krijgen 
met doelpunten maken en ook ervoor 
zorgen dat wij er minder tegen krijgen. 
Maar ik weet zeker dat het ons gaat lukken 
om nog beter te worden en ook in de 7e 
divisie iets moois kunnen bereiken.”
Luke: “We mogen meer fysiek zijn en niet 
te aardig zijn voor de tegenstander. Een 
kleine overtreding of tackle op zijn tijd is 
helemaal niet erg, zolang het maar een 
beetje normaal blijft. Na de winterstop 
komt onze oude trainer Ruud Leijsen weer 
terug naar ons team. Ik denk dat hij samen 
met de andere coaches ons hier nog veel 

in kan leren. Ik snap ook wel dat Ruud 
terugkomt. Tja, wie wil er nu niet deel 
uitmaken van dit fantastische team die van 
eerste klasse naar hoofdklasse en nu zelfs 
divisie mag gaan spelen!”
Giel: “Ja het opbouwen bij ons is niet heel 
goed, maar daar wordt zeker aan gewerkt, 
en scoren is soms bij ons ook heel moeilijk.” 

WAT ZIJN JOUW 
VERWACHTINGEN VAN DE 
TWEEDE SEIZOENSHELFT?

Louie: “Het zal erg lastig worden, maar we 
gaan er iets heel moois van maken en ons 
zelf bekend maken in de 7e divisie.”
Luke: “We zullen zeker meer tegenstand 
krijgen, maar daar worden we alleen maar 
beter van. Ik verwacht niet dat we ergens 
onderaan gaan eindigen, ik denk dat we 
goed mee zullen komen met de rest.”
Giel: “Dat we een hele zware tweede 
seizoenshelft gaan hebben.” 

Wij willen Louie Verschure, Luke Macnack 
en Giel de Best danken dat ze meewilden 
doen met ons interview en we willen ze 
succes wensen in de tweede helft van het 
voetbalseizoen! 
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